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Makadam se umika
asfaltu

Z asfaltiranjem še zadnjih cest in njihovih
stranskih priveskov, se bo makadam v KS
Vič, kot kaže, dokočno umaknil v prete-
klost. V letošnjem letu je imela KS v načrtu
še asfaltiranje Primorske ulice, vendar pa je
prezgodnja zima ustavila gradbince, tako da
bodo dela najbrž dokončali šele spomladi.
Razen te čakajo na asfalt le še kakih petde-
set metrov dolga cesta od križišča pri Vino-
cetu proti Novi Viški c. in pa nič daljša
Vidičeva ulica, ki pa deloma poteka že v KS
Kozarje. Razvpiti makadam s Ceste na Brdo
proti obvoznici je sicer daleč od KS Vič,
vendar pa Vičani, tako kot Rožnodolci, to
makademsko cesto veliko uporabljajo, zato
bi tudi radi, da bi jo že enkrat asfaltirali.

V letu 1994 bi radi v KS Vič dobili tuidi
pločnik še na drugi strani Sattnerjeve ulice
(v dolžini cca 400 metrov), razmišljajo pa
tudi o podhodu za pešce pod železniško
progo ob Viški cesti, na kar pa bodo morali
najbrž še nckaj časa počakati.

Pravo zbrko pa so, vsaj kot si razlagajo

nekateri, povzročila nova poimenovanja ulic
in cest. Tako je na primer bivša Lajkovška
lica postala Nanaoška, nekdanje Nanoška
pa Abramova. Kar zadeva Lakovško, je
preimenovanje spričo nastalih političnih raz-
mer razumljivo, manj razumljivo pa je »pre-
imenovanje« Nanoške, saj dejansko gre le
za prenos tabel z enega vogala na dru-
gega.. .

Nova stanovanja

Če bo vse prav, bo KS Vič že v prihod-
njem letu bogatejša za dve stanovanjski eno-
ti. Gre za gradnjo novih stanovanj v Poklu-
karjevi ulici (pri Utensilii) s skupno 2300
kvadratnimi metri stanovanjskih površin (od
enoinpolsobnih do šestsobnih stanovanj), ki
bodo na voljo na prostem trgu. Stanovanja
gradi GP Grosuplje.

Krajani Viča so v zadnjem času dobili tudi
nov minimarket ob Cesti na Grdo in kiosk
na Viški cesti, medtetn ko iz načrtovanih



Viška panonma: novi metn asfalta in stanoru;
servisov ob Viški očitno ne bo nič, ker se je
zataknilo pri denacionalizaciji zemljišč.

Jasno ni tudi, kaj bo z viškim pokopališ-
čem. Že nekaj let je v načrtu njegova razširi-
tev in gradnja nove mrliške vežice, vendar

pa se zadeva niknkor ne premakne z mrtve
točke. Vse.več je pripomb, da je treba zade-
vo že vendar enkrat pospešiti, toda nikomur
ni jasno kako.
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